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Danske Fysioterapeuter Region Hovedstaden 

Referat af bestyrelsesmøde 

 

Tid: 23.10.2024 kl. 14.30-18.30.  

Sted: Rosenborggade 1B med efterfølgende forberedende REP-møde for medlemmer 

 

Tilstedeværende: Line Schiellerup, Per Tornøe, Tobias Imfeld, Lene Jæger (til 

16:30), Karen Gottlieb, Per Norman, Mie Knudsen, Jesper Ottosen, Børge Bo 

Hansen, Tilde Randsborg (fra ca. 15.00), Katja Milling Knudsen (til kl. 16.00) 

Fraværende:  

Bente (indtil 16:30), Anders Breinholt Nielsen 

Ordstyrerliste: 

1 Anders Breinholt Nielsen 

2 Bente Andersen 

3 Børge Bo Hansen 

4 Charlotte Larsen 

5 Jesper Ottosen 

6 Katja Milling Knudsen 

7 Lene Jæger 

8 Mie Knudsen 

9 Per Norman 

10 Per Tornøe 

11 Tobias Imfeld 

12 Tilde Randsborg 

13  Karen Gottlieb 
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Punkt 1 – Velkomst v. formand  

Bestyrelsen skiftes til at referere dette møde, grundet nedsat arbejdstid hos studentermedhjælperen: 

Line uddeler referentopgaven efter RHS´s anvisning, men under hensyntagen til at der er 

medlemmer der skal gå tidligt. 

Mie Knudsen er i henhold til listen ordstyrer. Mie bliver suppleret af Tobias, der vil sørge for at vi 

får max 1 min. taletid under behandling af REP forslag. Til medlemsmødet vil Charlotte Larsen 

fungere som skærmvært.  

Line bad om og fik opbakning til at følge planen for dette møde og for medlemsmødet senere. Dette 

på trods af behovet for at vende situationen i Danske Fysioterapeuter og sekretariatet. 

Der er indkaldt til et ex. RB møde for dels at få mere tid til REP forberedelse og få tid til at vende 

med hinanden de meldinger, der kommer om DFys og sekretariatet.  

Dernæst et velkommen til nyt RB medlem, Karen Gottlieb der er indtrådt efter at Rasmus er udtrådt.  

Bestyrelsen præsenterede sig for hinanden.  

 

Punkt 2 – Orientering v. formand (Line referer) 

 

Indhold fra dagsorden 

 

- Tilmeldte til medlemsmødet 23.10?  

3 tilmeldte, 2 virtuelt og 1 fysisk.  

- Tak til Per og ønsker om god pension 

Vi fik sagt fint farvel til Per Norman. Line holdt tale og på vegne af regionskontoret (DFys Region 

Hovedstaden), overrakte en gave som tak for tiden som RB-medlem og de mange års engagement i 

foreningen. 

 

- Regionskontoret har sendt mail ud mhp. koordinering af kørsel til REP 

 

Punkt 3 – orientering v. RB-medlemmer (Per Tornøe referer) 
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Indhold fra dagsorden 

 

 

 

Fra planlægningsgruppen for Medlemsmøde AI d.19.11: 

Grundet en forholdsvis stram tidsramme til dette RB, giver planlægningsgruppen en skriftlig status.  

AI i Fysioterapi: Fra Indsigt til Implementering 

Programmet er langt og det annonceres på fysio.dk i uge 43. 

Et langt og to kortere oplæg fra hhv. arbejdslivsforsker Sidse Lond Grosen, fysioterapeut Julius ? 

ansat hos Jesper og bruger af Vocaire.ia  og Jesper Ottosen oplæg om implementering af et AI 

værktøj i klinikken. 

Regionen byder på aftensmad i form af sandwich. Forventet antal tilmeldinger ml. 30-50. 

Håber at se RB medlemmer også. 

Husk tilmelding via fysio.dk 

 

Referat 

 

Katja: FTR-kredsen i psykatri har lavet 2 indlæg fordi de er bekymrede over 

sammenlægningsplanerne mellem psykiatri og somatik. 

 

Charlotte: Medlemsmødet om livslang læring blev desværre aflyst da der kun var 16 tilmeldte (der 

skulle være 20). 

 

Tobias: orienterede om et ambitiøst projekt som Nadja (netværkskonsulent) har fået bevilget i 

Region Sjælland. Vi følger med fra Hovedstaden. 

 

Lene: der bliver udrullet ny tilgang på hospitalerne i forhold til patienter der er visiteret til nyt knæ. 

De bliver delt op i 2 grupper hvor den ene skal tilbydes 3 gange træning om ugen + diætist på 

hospitalet. Så fysioterapeuterne får ændret i deres arbejdsopgaver. 
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Punkt 4 – Eventuelt  

Intet til referat 

 

Punkt 5 – Emner til næste dagsorden (Tobias refererer) 

 

Emner ønsket til næste RB-møde: 

Besluttet: 

-          Opstart i regionhovedstadens hospitaler, at borger gennem algoritme skal henvises til 

behandlende træning i stedet for operation 

-          Uddannelsesreformen 

-          Sundhedsreformen 

-          Opfølgning på REP 

-          Nye strukturerede forløb på Parkinson-området 

 

 

Næste bestyrelsesmøder: 

5.12 (F) 
14:30 - 18 (til ca. kl. 20) Fysisk møde i Rosenborggade med 

efterfølgende glögg og æbleskiver på SKAAL 

 18.2  (F) 
14:00 - 18 (kl. 20) fysisk møde i Holmbladsgade/ m 

dimittendrundringning 

8.4  Virtuelt møde 

 

 

Kommende arrangementer i DFys reg H (husk tilmelding via Fysio.dk):  

12.november 

 

13. november 

Årsmøde for 

praktiserende indenfor 

praksisOK 

 

TR-møde for 

kommunaltansatte 
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19.11 

Medlems-arrangement: 

AI i Fysioterapi: Fra 

Indsigt til 

Implementering 

20.11 
medlems-arrangement: 

Kulturel berøringsangst 

20.11  
netværksmøde for 

myndighedsansatte 

 

Punkt 6 – Kommunikation (Lene referer)  

På dette punkt kommer RB medlemmerne med forslag til, hvad regionsekretæren skal kommunikere 

til medlemmerne for at øge synligheden omkring RB-møderne.  

- Afbud med Per N 

- Velkommen til Karen – nyt RB-medlem 

- Der har været medlemsmøde før REP 

 

Pkt 7. Gennemgang af REP-materiale (80 min) – D.  (referent Line) 

 

Bestyrelsen tilsluttede sig indstilling pkt. 1,3 og 4.  

Indstilling pkt. 4 blev til at RB spørger medlemmerne om særlige ønsker. Dertil at vi indleder med 

at drøfte skriftlig beretning og forslag 4.4.1 Fremtidssikring af Danske Fysioterapeuter. 

Grundet den knappe tid har det været nødvendigt at prioritere imellem forslagene. De forslag der i 

første omgang bliver drøftet er, 5.1, 8.1, 7.4., 7.2. 5.7 fik samme antal stemmer som 7.2 og vi nåede 

også omkring det forslag.   

Der er planlagt ex. RB møde mhp fortsat drøftelse af REP materialet.  

 

Pkt. 8. Pause og Forberedelse forud for medlemsmøde 

Teknikken drillede desværre, men det lykkedes via Jespers computer.  

 

Pkt. 9. Medlemsmøde 
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Mødet blev afvikler med 2 medlemmer, en fysisk og 1 virtuelt. Der var god stemning og god åben 

drøftelse.  

 

Pkt. 10 Fællesspisning 

Arrangementet blev afsluttet med fællesspisning for dem der havde lyst og mulighed for det. 

 

 


